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Wloclawek 23.04.2019

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkanc6w

osiedla Kazimierza Wielkiego o zamontowanie monitoringu

przy Szkole Podstawowej nr 2 ulica Zytnia od strony boiska.

Monitoring w tym miejscu jest koniecmy z uwagi na bezpieczefistwo

dzieci i mlodzieiry o.raz ochrong mienia szkoty szczeg6lnie nowej

bary sportowej.

lJprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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